
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 28 

 
Днес, 09.06.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-н Симеон Колев – зам.-председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /май/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Зам.-председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.І от Дневния ред: 

  

Г-жа Мария Минчева запозна комисията с доклад вх.№ СОА20-ВК66-

5020/31.05.2021 г. относно Програма на мерките за закрила на деца с изявени дарби от 

общинските училища на територията на Столична община през 2021 г. Тя сподели, че 

СОС ежегодно приема тази Програма, в която са включени децата да получават 

стипендии за изявени дарби в областта на науката, изкуството и спорта. Отпуснати са 

89 стипендии в размер на 16 285 лв. – средства от държавния бюджет. 

Яна Тодоранова зададе въпрос защо се използва термина „закрила на децата“, а не 

като „подпомагане, насърчаване“ и др. подобни думи. 

Мария Минчева отговори, че по този начин е написано в Наредбата на министерство 

на образованието и науката. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

И.Димитрова  запозна комисията с писмо вх.№СОА21-ВК08-7542/27.05.21 г. относно 

заявление по Закона за достъп до обществена информация 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.30 ч. 

Протоколът е изготвен на 10.06.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

                  Зам. предс.:                П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


